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تازهها

مجید مجیدی رئیس هیأت داوران 
جشنواره فیلم فجر شد

طی حکمی از س��وی علیرضا 
مجی��دی،  مجی��د  رض��اداد، 
کارگ��ردان نام��دار و یک��ی از 
ایران  سینمای  افتخارآفرینان 
در داخ��ل و خ��ارج از کش��ور 
عه��ده دار هیات داوران س��ینمای ایران در س��ی 
و س��ومین جش��نواره بین المللی فیلم فجر شد. 
علیرضا رض��اداد، دبیر جش��نواره فیلم فجر طی 
حکمی مجید مجیدی  را به عنوان رئیس هیات 
داوران سینمای ایران در سی و سومین جشنواره 
بین الملل��ی فیلم فجر معرفی ک��رد و از وی برای 
پذیرش این مسؤولیت تشکر کرد.  انتخاب هیات 
داوران جش��نواره فیلم فجر نزدیک به 3 ماه قبل 
از برگزاری مراس��م اختتامی��ه و اعلام رای نهایی 
داوران، یکی از تغییرات جشنواره امسال فیلم فجر 
محسوب می شود. قرار اس��ت بعداز 7 سال که از 
مجید مجیدی فیلمی به نمایش در نیامده است 
و در طول این س��ال ها مش��غول خلق و آفرینش  
فیلم محمد)ص( بوده است، این فیلم در جشنواره 
امس��ال به صورت غیررقابتی ب��ه نمایش درآید. 
مجید مجیدی قرار اس��ت بعداز 7 سال دوری از 
سینما با خلق، آفرینش و تولید فیلم محمد)ص( 
در جش��نواره فیل��م فجر این فیل��م را به صورت 

غیررقابتی به نمایش در آورد.

استقبال مردم مشهد و شیراز 
از »شیار ۱۴۳«

نماینده اکران اس��تانی »شیار 
۱۴3« از استقبال مردم مشهد 
و شیراز و همچنین تلاش برای 
اکران فیلم در شهرهای بدون 
سینما با اس��تفاده از ظرفیت 
سالن های مختلف خبر داد. محرم براتی، نماینده 
اکران استانی این فیلم سینمایی درباره آمار فروش 
»شیار ۱۴3« گفت: طرح کمک به اکران فیلم های 
س��ینمایی در شهرس��تان ها به منظور کمک به 
سینماداران در شهرس��تان ها و همچنین تبلیغ 
آثار س��ینمایی برنامه ریزی ش��ده است. برهمین 
اس��اس نمایندگان استانی فیلم سینمایی »شیار 
۱۴3« علاوه بر تهران در ۱6 شهر دیگر نیز فعال 
شده اند. وی افزود: تاکنون نمایندگان فیلم »شیار 
۱۴3« در اس��تان هایی چون خوزس��تان، فارس، 
خراسان شمالی، خراسان جنوبی، خراسان رضوی، 
گلس��تان، گیلان، مازندران، کردستان، مرکزی، 
قزوی��ن، آذربایجان غربی و اردبی��ل فعالیت خود 
را آغ��از کرده اند. براتی با اش��اره ب��ه اینکه هنوز 
تبلیغات این فیلم در شهرستان ها آغاز نشده است، 
بیان کرد: با این وجود خوشبختانه در شهرهایی 
چون مش��هد و شیراز با استقبال خوب مردمی از 
فیلم »شیار ۱۴3« مواجه بوده ایم. نماینده اکران 
»ش��یار ۱۴3« اضافه ک��رد: کار اصلی نمایندگان 
استانی فیلم »شیار ۱۴3« این است که با توجه به 
شناخت از فرهنگ جغرافیایی استان محل زندگی 
خود بهترین تبلیغ را در جهت معرفی فیلم ارائه 
کنند. همچنین یکی از برنامه های ما این اس��ت 
که تازه ترین تجربه س��ینمایی نرگس آبیار را در 
ش��هرهایی که فاقد سینما هستند نیز به نمایش 
درآوردیم.براتی که یکی از اعضای موسسه پخش 
فیلمیران نیز هس��ت در پایان صحبت های خود 
به فضاهایی که برای نمایش فیلم »ش��یار ۱۴3« 
در ش��هرهای فاقد س��ینما در نظر گرفته ش��ده 
است اش��اره کرد و گفت: اغلب ارگان های دولتی 
مانند اداره های ارشاد در استان ها سالنی شبیه به 
آمفی تئا تر دارن��د بنابراین از هر فضایی که بتوان 
فیلم را در شهرهای فاقد سینما به نمایش گذاشت 

استفاده خواهیم کرد.

بحرینی ها خواهان 
سریال های انقلابی هستند

شیخ راشد الراشد یکی از رهبران جنبش ۱۴ 
فوریه بحرین معتقد است که کشورش سوژه های 
زی��ادی برای س��اخت فیل��م س��ینمایی دارد. او 
می گوید: همه جای بحرین تبدیل به قصه  بزرگی 
برای ساخت فیلم شده اند. شیخ راشد الراشد یکی 
از رهب��ران جنبش ۱۴ فوریه بحرین در گفت وگو 
با تس��نیم، در پاسخ به این سوال که اگر فیلمساز 
ایرانی بخواهد درباره انقلاب بحرین فیلم بس��ازد 
چه سوژه ای را می تواند انتخاب کند؟ گفت: رژیم 
بحرین به هیچ خبرنگار، رسانه و فیلمسازی اجازه 
نمی دهد از داخل بحرین تصویری بگیرد و مجوز 
س��اخت فیلم نمی دهد. »راشد الراشد« ادامه داد: 
این روزها شما به هرجای بحرین نگاه کنید یک 
قصه بزرگ می بینید. »راش��د الراش��د« در پاسخ 
به این س��وال ک��ه جوان های بحرین��ی از اکران 
چه فیلم هایی در کشورش��ان استقبال می کنند، 
گفت: فیلم مس��تندی از ش��بکه الجزیره پخش 
شد با عنوان »صرخه الظلام« به معنی »فریاد در 
تاریکی« که درباره حوادث بحرین بود و با استقبال 
روبه رو ش��د. مردم به فیلمی نیاز دارند که درباره 
گم شدن عدالت اجتماعی در بحرین حرف بزند. 
شیخ راشد الراشد در پاسخ به این سوال که کدام 
فیلم  و س��ریال های ایرانی در بحرین با استقبال 
روبه رو شده است، گفت:مردم بحرین سریال های 
»حضرت یوس��ف)ع(«، »مختارنامه« و »حضرت 
مری��م)س(« را دوس��ت دارند. فیلم س��ینمایی 
»سفیر« که خیلی قدیمی است را بارها دیده اند و 
صحنه های این فیلم در ذهنشان باقی مانده است. 
مردم بحرین مذهبی هستند و فیلم های سینمای 
ایران را دنبال می کنند چون اشتراکات فرهنگ و 

اخلاقی با مردم ایران دارند.

تصویربرداری »میکائیل« 
به داخل قطار رسید

غفوری، تهیه کننده س��ریال »میکائیل« گفت: 
برای ساخت این سریال صحنه هایی را در درون قطار 
و در طول مس��یر به قشم، تصویربرداری می کنیم. 
الهام غفوری، تهیه کننده »میکائیل« در گفت وگو با 
تسنیم، گفت: عوامل این سریال از چند روز آینده با 
قطار به سمت قش��م حرکت می کنند که در طول 
مسیر سکانس هایی در قطار تصویربرداری می شود 
که حدودا دو شب در قطار حضور خواهند داشت و 
تصویربرداری انجام می شود. وی افزود: کامبیز دیرباز، 
کامران تفتی، بهنوش طباطبایی و چند بازیگر دیگر 
در این لوکیش��ن جلوی دوربی��ن می روند و ایفای 
نقش می کنن��د. کامبیز دیرباز، بهنوش طباطبایی، 
کامران تفتی، کاوه سماک باش��ی، مجید واشقانی، 
متین ستوده، مجید مشیری، امیر حمیدزاده، مریم 
خدارحم��ی و )با حضور( علیرضا خمس��ه و پرویز 
پورحسینی در این س��ریال بازی دارند. این سریال 
مضمونی پلیسی دارد و فیلمنامه آن توسط سعید 
نعمت الله در حال نگارش است و در خلاصه داستان 
آن آمده است: رسول دوست عزیز و رفیق میکائیل، 
به اشتباه قربانی توطئه اشرار می شود. میکائیل که 
پلیس سختکوش و پرتلاشی است برای استقرار نظم 
و آرامش بیشتر، عزم خود را جزم می کند و با تکیه بر 
حمایت های مردم، دل به دریا می زند و... »میکائیل« 
با مشارکت نیروی انتظامی )ناجی هنر( و شبکه اول 
س��یما در گروه مجموعه های تلویزیونی این شبکه 
تولید می ش��ود. علی دهک��ردی تازه ترین بازیگری 
است که به گروه پیوسته و تست گریم او نیز انجام 
شده است. این بازیگر نقش رئیس کلانتری را دارد 
و بزودی جلوی دوربین سیروس مقدم خواهد رفت.

رابعه مدنی:
مادربزرگ سینمای ایران شد ه ام

رابعه مدن��ی گفت: در فیلم س��ینمایی »مرگ 
ماه��ی« روح الله حجازی ایفاگ��ر کاراکتر مادربزرگ 
داس��تان هس��تم؛ مادربزرگی که مرده است. رابعه 
مدنی، بازیگر سینما و تلویزیون در گفت وگو با نسیم، 
گفت: اخیرا یک تله فیلم عاش��ورایی به نام »س��بز 
 ب��ه رنگ زمرد« را ب��ا روح الله حج��ازی کار کردم و 
آن ق��در برخورد گروه با من محترمانه بود که وقتی 
برای بازی در »مرگ ماهی« فیلم سینمایی تازه و در 
دست ساخت حجازی هم دعوت به کار شدم سریعا 
پذیرفتم. این بازیگر ادامه داد: در فیلم »مرگ ماهی« 
مانند اغلب نقش هایم در سال های اخیر ایفاگر کاراکتر 
مادربزرگی هستم که فوت کرده است و در طول فیلم 
از طری��ق فلاش بک با او ارتباط برقرار می کنیم. وی 
درب��اره فضای فیلمنامه »مرگ ماه��ی« افزود: این 
یک کار اجتماعی با محوری��ت زندگی اعضای یک 
خانواده اس��ت که با بروز یک بح��ران به درکی تازه 
از زندگی می رسند. بازیگر فیلم های »بوسیدن روی 
ماه« و »برف« درباره دیگر کارهایش اظهار داش��ت: 
عملا شده ام مادربزرگ س��ینمای ایران. در کار تازه 
اصغر توسلی »سلام مامان« هم نقش مادربزرگ را 
بازی ک��ردم و در تله فیلمی به نام »درد پنهان« هم 
نقش مادر بزرگ را داش��تم. وی درباره بدقولی هایی 
که بر سر پرداخت دستمزد به وی صورت می گیرد 
به نس��یم گفت: هیچ جا نش��ده که راجع به مسائل 
مالی صحبت کن��م و البته برخی از این ویژگی من 
سوءاستفاده کرده اند. چندی قبل یکی از کارگردانان 
پ��ول مرا خورد و از ایران ه��م رفت اما در خارج هم 
نتوانست اوضاع بسامانی پیدا کند. مدنی که به لحاظ 
مذهبی آدم معتقدی اس��ت، ادامه داد: هیچ کس با 
دزدی و خ��وردن از اموال این و آن به جایی نخواهد 
رسید؛ فارغ از دستورات دینی اصول طبیعت هم بر 
این مبنا پیش می رود که بار کج به مقصد نرسد. این 
بازیگر افزود: در پاره ای موارد حتی شرایط شکایت از 
آنها که بدحسابی کرده اند برایم وجود داشته است اما 

قید شکایت را زده ام و آنها را به خدا واگذار کرده ام.

امینی »یورش« را 
با موضوع دفاع مقدس می سازد

علیرضا امین��ی، فیلمنامه نویس 
و کارگ��ردان س��ینمای ایران از 
نگارش فیلمنامه ای با نام موقت 
»یورش« خب��رداد که با موضوع 
دفاع مقدس است و تصمیم دارد 
پس از دریافت پروانه ساخت مراحل پیش تولیدش 
را با س��رمایه گذاری شخصی ش��روع کند. علیرضا 
امینی، فیلمنامه نویس و کارگردان سینمای ایران در 
گفت وگو با تس��نیم از تولید فیلمی با موضوع دفاع 
مق��دس خبرداد و گفت: فیلمنامه ای را نوش��ته ام با 
موضوع دفاع مقدس که نام موقتش »یورش« است. 
این کارگردان جوان س��ینمای ایران درباره خلاصه 
داستان فیلمنامه جدیدش گفت: »یورش« ماجرای 
زنی است که در شرایطی با بچه اش گیر می کند و در 
دوراهی تصمیم گیری قرار می گیرد که یا باید بچه اش 
را نجات دهد که اگر چنین کند باید ناموس خودش 
را بده��د یا اینکه هر دو بمانن��د و بمیرند. درونمایه 
داس��تان فیلم درباره از خودگذشتگی این زن است. 
وی درباره حمایت س��ازمان ها از س��اخت این فیلم 
گفت: برای ساخت این فیلم به خیلی از نهادها رفتم. 
حتی با تهیه کنندگ��ی منوچهر محمدی فیلمنامه 
این کار را به حوزه هنری دادیم ولی موافقت نش��د. 
فیلمنامه را به بنیاد فارابی تحویل دادیم ولی آنجا هم 

با این کار موافقت نکردند.

مرتض��ی پاش��ایی، خوانن��ده و 
آهنگس��از جوان کشورمان صبح روز 
جمع��ه جان به جان آفرین تس��لیم 
کرد. این خواننده مردمی یک سال با 
درد و رنج با بیماری مبارزه کرد و به 
گواه دوستانش در تمام طول بیماری 
گلای��ه ای از بیم��اری و رن��ج و درد 
نداشت و همیش��ه با پرسش از حال 
و احوالش با تاکید می گفت: »شکر« 
خوبم.  اما در این میان عده ای سودجو 
از نام او استفاده کرده و در مکان های 
مختل��ف تجمع کرده و به ی��اد او)!( 
س��وت و کف زدند، در ش��رایطی که 
خانواده داغدار او عزیزشان را از دست 
داده اند. در واکنش به این حواش��ی، 
بیانیه ای از س��وی خان��واده زنده یاد 

صادر شد که در پی می آید. 
»مرتضی«عاشقاهلبیتبود ■

در بیانیه خانواده مرتضی پاشایی 
آمده اس��ت: »از همه مل��ت ایران و 
طرفداران مرتضی پاشایی که در غم 
خانواده آن مرحوم س��هیم هس��تند 

تشکر می کنیم.
۱- طرفداران مرتضی پاشایی کسانی 
هس��تند که ش��فای وی را از طریق 

برگزاری زیارت عاشورا و دعای توسل می جستند.
2- ش��خص مرتضی پاشایی عاشق اهل بیت و اسلام و 

معنویت و مردم بود.
3- خانواده و خاندان مرتضی پاش��ایی افرادی در خط 
انقلاب و نظام مقدس جمهوری اسلامی بوده و از مریدان 

اهل بیت هستند.«
پسرمعاشقنظامجمهوریاسلامیبود ■

ادام��ه حرکت های س��ودجویانه باعث ش��د تا پدر 
مرتضی پاشایی در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران تاکید 
کن��د: من و خان��واده ام همه تا پای ج��ان برای انقلاب 
جانمان را می دهیم.  پدر مرحوم پاش��ایی با اش��اره به 
سوءاستفاده برخی افراد افزود: عده ای که در این شرایط 
سعی دارند سوءاستفاده کرده و پسر من را بدنام کنند، 
می گویم نکنید.خواهش می کنم بگذارید روح مرتضی 
در آرامش باشد. وی با بیان اینکه تمام خانواده ما مداح 
بوده ایم، ادامه داد: مرتضی از کودکی عاشق اسلام بود و 
روزی که در بیمارس��تان بستری شد قرار بود به کربلا 
برود اما نشد. پدر مرحوم پاشایی تصریح کرد: شما را به 
نمازهای شبی که مرتضی پسرم می خواند؛ قسم می دهم 
که با سوءاستفاده نام پسرم را لکه دار نکنید و روحش را 

عذاب ندهید.
علیخانی:ادب،نجابتوصبوریمرتضیزبانزد ■
بود

جمعه شب احسان علیخانی تهیه کننده برنامه »ماه 
عسل« در گفت وگوی زنده تلفنی که با برنامه »گلخانه« 
داشت درباره فعالیت های مرتضی پاشایی توضیح داد و 
از انتشار عکس ها و فیلم های دقایق پایانی عمر مرتضی 
پاشایی ابراز نارضایتی کرد  و گفت: از تیتراژهایی که این 
خوانن��ده جوان برای تلویزیون خواند، می توانم علاوه بر 
تیتراژ ابتدایی ماه عس��ل، به تراکی که برای ویژه برنامه 
نوروز )س��ه س��تاره( ش��بکه 3 و برای یادب��ود از ناصر 
عبداللهی ساخته شده بود، اشاره کنم که پاشایی بخش 
فارسی ترانه »فصل بهار« را همراه با رضا صادقی، سعید 
شهروز، محمد علیزاده و پیام عزیزی خواند. همچنین 
تیتراژ سریال »عصر پاییزی« را برای شبکه یک خواند. 
به گزارش فارس، وی ادامه داد: روز تلخی برای همه ما 
بود چراکه حدود ساعت 7 صبح به عیادت مرتضی رفته 
بودیم و درس��ت 2 ساعت بعدش خبر فوت این عزیز را 
ش��نیدیم. در این روزها آنقدر بیمارستان و خیابان های 
اطرافش شلوغ بود که ما در ساعاتی خلوت برای دیدن 
مرتضی به بیمارستان می رفتیم و به دنبال عکس و فیلم 
گرفتن از این ش��رایط هم نبودیم. علیخانی افزود: تنها 
چیزی که دوس��ت دارم از او با م��ردم در میان بگذارم 

برمی گردد به خاطره ای از شب تاسوعا که در بیمارستان 
و کنارش بودم. آن روزها دقیقا روزهایی بود که مرتضی 
هوشیاری کاملی داشت و با هم صحبت می کردیم. وی با 
اشاره به حضور پاشایی در برنامه اش گفت: نکته ای هست 
که خیلی دوست دارم درباره اش صحبت کنم تا ما را به 
مرده پرستی متهم نکنند. به گواه تک تک میهمان های 
برنام��ه که هر ک��دام از قصه و غصه های زندگی ش��ان 
گفته اند باید بگویم م��ن هر آنچه از این عزیز می گویم 
برگرفته از بطن و شخصیت حقیقی و حاصل یک سال 
و اندی رفاقت بین ما بود. ادب، نجابت و صبوری مرتضی 
زبانزد بین همه دوس��تانش اس��ت که همه او را با این 
خصایص می شناس��ند. او بی اندازه صبور بود و مرگ را 
پذیرفته و تسلیم محض بود، در صورتی که درد داشت 
و حالش اصلا خوب نبود همیشه بعد از احوالپرسی های 
من می گفت: شکر، خوبم، بهترم. قبول اینکه او در سن 
کم آنقدر صبور بود بس��یار سخت است اما خیلی ها از 
جمله بزرگ ترها قطعا از صبوری او درس خواهند گرفت.

مرتضیاززندگینهایتلذترامیبرد ■
تهیه کننده برنامه ماه عسل افزود: یادم است زمانی 
که می خواستیم برای تیتراژ ماه عسل شروع به صحبت 
کنیم از او پرس��یدم خب، الان ک��ه از وجود بیماری ات 
مطلع هس��تی، زندگی ات چه تغییری کرده و او هم در 
پاسخ گفت: زندگی من هیچ فرقی نکرده فقط من با تو 
یک تفاوتی دارم و آن هم این اس��ت که من از هر ثانیه 
زندگی ام نهایت لذت را می برم، اگر در چش��مان مادرم، 
به دستان پدرم، طبیعت و... نگاه می کنم میزان لذتم از 

همه اینها به نسبت شما ها بیشتر است.
مرتضیاهلغیبتنبود ■

وی ادامه داد: در این روزها خیلی باب شده که مردم 
پش��ت سر یکدیگر حرف می زنند و غیبت می کنند و... 
اما من هی��چ گاه این موضوع را درب��اره مرتضی ندیدم 

و حت��ی یک بار هم پیش نیامد ک��ه او بخواهد حرفی 
از کس��ی بزند و برای کسی بدی بخواهد. خیلی پیش 
آمده بود که خیلی ها گفته بودند او مریض نیست و این 
بیماری اش هم ش��ایعه اس��ت و هم یک شو و نمایش، 
اما او در پاسخ به این گفته آنها فقط لبخند می زد و نه 
عصبانی می شد و نه اینکه گلایه ای می کرد، به خوبی در 
خاطر دارم  آخرین قابی که از او در ذهنم نقش بس��ته 
همان صورت با لبخند است حتی در بدترین شرایط و 
در آی س��ی یو. وی ضمن اش��اره به اینکه شرایط خوبی 
برای کنار هم قرار دادن واژه ها ندارم، بیان داشت: ضمن 
اینکه برای خانواده مرتض��ی و عزیزانش آرزوی آرامش 
دارم اما احساس می کنم که پرواز باشکوهی داشت آن 
هم از این حیث که تا این حد با عزت و آبرو آن هم در 
اوج محبوبیتی که در دل مردم داش��ت پرکشید و من 

به موقعیت او و پروازش غبطه می خورم.
حسرتبزرگمرتضی،آرزویرفتنبهکربلا ■

وی به خاطره ای مش��ترک در ش��ب تاسوعا اشاره 
کرد و گفت: مرتضی در زندگی اش یک حس��رت بزرگ 
داش��ت و من هیچ گاه آن لحظه را یادم نمی رود که در 
پاس��پورتش ویزای عراق، کارت بیمه و بلیت س��فر به 
کربلای معلی و آرزوی رفتن به کربلا و نجف آن هم در 
دهه اول محرم را داشت و... و خوش به سعادتش از این 
جهت که مردم ما در مراسم عزای ابا عبدالله الحسین)ع( 

برایش این همه ذکر و زمزمه و دعا خواندند. 
علیخانی:امیدوارمبشرخودراازفضایمجازی ■

پسبگیرد
علیخان��ی در ادام��ه گفت: فقط خواهش��ی دارم و 
امیدوارم پدر و مادر مرتضی صحبت های مرا نش��نوند، 
امی��دوارم یک روزی بش��ر بتواند خ��ودش را از فضای 
مجازی پس بگیرد و این حداقل نگاه من اس��ت و البته 
در برخی موارد هم می ش��ود اس��تفاده درست و بجا از 

همین فضای مجازی کرد و من این 
را کتمان نمی کنم. من خودم به این 
فضاها دسترسی ندارم و چند ساعت 
پیش دوستانم به من چندین عکس 
از روزه��ای آخ��ر و ثانیه های پایانی 
زندگی مرتضی نش��ان دادن��د و... به 
نظرم این موضوع یک فاجعه است و 
نمی دانم چه کسی این فیلم و عکس 
را گرفته اما در همین حد می خواهم 
بپرس��م آیا خودتان راضی هس��تید 
کسی با عزیزتان چنین کاری را بکند؟ 
شما را به خدا و امام حسین)ع( قسم 
می دهم که خودتان را جای خانواده 
و پدر و م��ادر مرتضی بگذارید و این 
خانواده را رها کنید تا اندکی آرامش 
بگیرند. باز هم می گویم: مردم ش��ما 
را به خدا نبینید یا اگر هم می بینید 
لایک نکنید یا نشر ندهید تا دیگران 

هم این عکس و فیلم ها را ببینند.
ترانهماهعس�لعش�قبازیبا ■

خدابود
علیخانی در ادامه اظهار داشت: به 
حرمت اینکه مرتضی 30 شب افطار 
میهمان خانه های ما بود از تهیه کننده 
برنامه آقای قانع خواهش می کنم تا 
دوباره تیتراژ ابتدای ماه عس��ل را پخش کنند، منتها با 
این توضیحی که می دهم. زمانی که برای سپردن تیتراژ 
برنامه با او تماس گرفتم به دفتر آمد و گفت این برنامه 
مخاطب زیادی دارد و من همیشه دوست داشتم برای 
ای��ن برنامه بخوانم، تو از من چ��ه می خواهی؟ من هم 
گفتم چیزی از تو نمی خواهم، فقط اینکه می خواهم تا 
حال امروزت را برایمان بخوانی. علیخانی افزود: ما خیلی 
ترانه و آهنگ کار کردیم و ش��نیدیم که ممکن اس��ت 
هر کدام اس��تعاره ای داشته باشند از یک عشق زمینی 
و عشق حقیقی، اما این ترانه کاملا زمزمه مرتضی در آن 
روزهایش است و خیلی صریح هم مشخص است که با 
چه کسی حرف می زند و عشقبازی بین خود و خدایش 
است که مهرزاد امیرخانی زحمت ترانه اش را کشید. حالا 
دوس��ت دارم خواس��ته ام را اجابت کنید تا مردم با این 
ذهنی��ت که این ترانه حرف های مرتضی با خدای خود 
اس��ت، آهنگ را بشنوند. وی ادامه داد: من در کنسرت 
پاشایی حضور پیدا کردم و این جمله را که شاید از دهان 
من بزرگ تر باشد، گفتم: امان از درد بی دردی. آدم هایی 
ماندگار و صاحب نفوذ می ش��وند که یک دردی دارند، 
مرتض��ی هم به همین خاطر عاش��قانه زندگی می کرد 
چراکه یک دردی را با خود به همراه داش��ت و در کنار 
دردش کار می ک��رد. به همین خاط��ر هم قدرت نفوذ 
کلامش بیشتر شده بود. او که توانسته در همین مدت 
زمان کوتاه تا این میزان تاثیرگذار باشد حداقل کمترین 
بدهی که ما به او داریم همین نشر ندادن این فیلم ها و 
عکس ها است که با عدم نشر آنها باعث آرامش مرتضی 
و خانواده اش خواهیم ش��د. از مردم خوبمان بابت اینکه 
آنقدر عاشقانه به مرتضی لطف داشتند و در این شب ها 
او را از دع��ای خیر خود محروم نکردن��د دارم و باز هم 
می گویم اسباب عدم آرامش خانواده مرتضی نشویم. در 
پایان هم یکی از مجریان برنامه از علیخانی درخواستی 
داشت و گفت: همانطور که پاشایی برای زنده نگه داشتن 
ی��اد و خاطره ناصر عبداللهی آم��د و ترانه فصل بهار او 
را همراه با چند خواننده خواند، ش��ما هم برای پاشایی 
چنی��ن کاری را انجام دهید و یکی از ترانه های معروف 
او را با چند خواننده بسازید، مثل همان کاری که برای 
ناصر عبداللهی انجام دادید و علیخانی هم با کمال میل 

از این پیشنهاد استقبال کرد.
تشییعامروزازمقابلتالاروحدت ■

مرتضی پاشایی، خواننده جوان و آهنگساز مردمی 
کش��ورمان امروز صب��ح با بدرقه دوس��تداران هنر این 
کشور از مقابل تالار وحدت تشییع می شود و در قطعه 

هنرمندان آرام می گیرد. 

ناصر پاشایی، پدر زنده یاد مرتضی پاشایی: حاج 

پسرم عاشق نظام جمهوری اسلامی بود
احسانعلیخانی:ترانهماهعسل،عشقبازیمرتضیباخدابود؛امیدوارمبشرخودراازفضایمجازیپسبگیرد
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سهیل کریمی گفت: نوع جنگیدن 
رزمن��دگان در عراق ک��ه مو به مو 
مانند جنگیدن رزمندگان در دفاع مقدس اس��ت باید 
ثبت شود. شاید اکنون بتوان گیرهای رسانه ای که در 
زمان دفاع مقدس داشتیم را جبران کنیم اما متاسفانه 
مس��ؤولان بنا ندارند کاری کنند. س��هیل کریمی در 
گفت وگو با تس��نیم درباره آخرین مستند خود گفت: 
مس��تند »غربتس��تان« تقریبا آماده است و هم اکنون 

ح��ال  در  دوس��تان  از  یک��ی 
ساخت تیتراژ ابتدایی آن است. 
وی افزود: مس��تند »مذاکرات« 
درباره مذاکرات هسته ای نیز در 
مرحله ترجمه قرار دارد. متاسفانه 
دوس��تان س��یمافیلم با فضای 

مستندس��ازی بحران آش��نا نبودند و مشکلات هنوز 
هست. ما منتظر پایان مذاکرات و مشخص شدن نتایج 
آن هستیم. این مستندساز درباره مستند »مذاکرات« 
گفت: در این فیلم به دنبال ثبت تاریخ و وقایع نگاری این 
مذاکرات بودیم. در حاش��یه این مذاکرات اتفاقاتی در 
حال روی دادن اس��ت که کسی به آن توجه نمی کند. 
خوش��بختانه در ۱0، ۱2 س��فری که داشتم توانستم 
وقایع مهمی را ثبت کنم.  کریمی درباره کس��انی که 
با آنها در این فیلم مصاحبه شده است، گفت: گزارشگر 

ارشد هاآرتص، خبرنگاران بی بی سی و وی ااُی، مسؤولین 
مذاکرات مانند مایکل مان و اعضای گروه بحران مانند 
اسکات پیترسون، ضد انقلاب ها و مسؤولان رسانه های 
خارجی هم��راه با انقلاب از جمله این افراد بودند. وی 
اضافه کرد: ما حتی با جان کری وقت ملاقات گذاشتیم. 
این ملاقات باید در آمریکا صورت می گرفت ولی به این 
دلیل که مس��ؤولین در اینجا موافق نبودند نتوانستیم 
به واشنگتن برویم. ما یک مصاحبه سرپایی با آلن ایر 
هم گرفتیم اما او هم گفت برای 
مصاحبه باید به لندن سفر کنید. 
متاس��فانه مصاحبه با این افراد 
اصلا جزو دغدغه های مسؤولان 
صدا و سیما نبود. این مستندساز 
بح��ران با تاکید ب��ر اینکه هنوز 
راش های مس��تندهایش درباره س��وریه توقیف است، 
گفت: داعش یکی از موضوعات روز و معضلات جهان 
اسلام است که باید به آن توجه کرد و درباره اش فیلم 
ساخت. نوع جنگیدن رزمندگان در عراق که مو به مو 
مانند جنگیدن رزمندگان در دفاع مقدس اس��ت باید 
ثبت شود. شاید اکنون بتوان گیرهای رسانه ای که در 
زمان دفاع مقدس داشتیم را جبران کنیم اما متاسفانه 
مسؤولان بنا ندارند در این زمینه کار کنند. متاسفانه 

خروجی رسانه ها آنگونه که باید نیست.

در حال��ی ک��ه رس��انه های جهان 
نولان  درباره کارگردانی کریستوفر 
در جیمز باندهای آتی هیاهو می کنند، سم مندس با 
آرامش تمام کارش را انجام می دهد. به گزارش تسنیم، 
پس از موفقیت های فیلم »اسکای فال«، جدیدترین 
نسخه از مجموعه فیلم های جیمز باند تاکنون، کمپانی 
»مت��رو گلدوین مه ی��ر« با هر زحمتی، قرارداد س��م 
مندس، کارگردان سرش��ناس این فیلم را تمدید کرد 

تا ه��واداران مامور 007 ام آی 6 
بریتانیا خیالش��ان راحت شود. 
س��م مندس در س��کوت کامل 
خبری استارت پیش تولید فیلم 
جدیدش را زد و »جیمز باند: 2۴ 
سال گذشته« رسما کلید خورد. 

آوریل امس��ال خبر رسید که چوویتل اجیوفور بازیگر 
سیه چرده و نامزد اسکار فیلم »۱2 سال بردگی« برای 
بازی در نقش منفی این فیلم مقابل دنیل کریگ قرار 
خواهد گرفت. با این وجود بتازگی خبری منتشر شده 
که خبر قبلی را نقض می کند. براس��اس خبر جدید 
کریستوف والتز، بازیگر برنده 2 جایزه اسکار فیلم های 
»جانگوی رها از بند« و »لعنتی های بی آبرو« کویینتین 
تارانتینو قرار است نقش منفی فیلم جدید جیمز باند 
را برعه��ده بگیرد. ظاهرا وی قراردادش را هم با »مترو 

گلدوین مه یر« بسته است. با این وجود اعلام رسمی 
درباره نق��ش وی هنوز صورت نگرفته و اگرچه نقش 
منفی حس��ابی به این بازیگر سرشناس می خورد اما 
هنوز امکان دارد وی نقش��ی مثبت را برعهده بگیرد. 
جالب اس��ت بدانید والتز پی��ش از این بازی در نقش 
منفی فیلم »دزدان دریایی کارائیب ٥« را رد کرده بود 
و خاویر باردم این نقش را پذیرفت. بازیگر برنده اسکار 
دیگ��ری که نقش منفی فیلم اس��کای فال را برعهده 
ب��ازی تحسین ش��ده  داش��ت، 
باردم که یکی از کلاسیک ترین 
نقش های منفی مجموعه جیمز 
باند را برعهده داش��ت و کاراکتر 
وی را در زمره کاراکترهایی چون 
جوکر در »شوالیه تاریکی« و در 
میان بهترین بدمن های تاریخ سینما قرار داد. جالب 
است بدانید که سم مندس، کارگردان اسکای فال رسما 
اعلام کرده بود اگر نولان شوالیه تاریکی را نمی ساخت 
وی نمی توانس��ت اسکای فال را بس��ازد. طبق برنامه 
کمپانی »مترو گلدوین مه ی��ر« فیلمبرداری »جیمز 
باند 2۴...« که هنوز نام رس��می ندارد از ماه دس��امبر 
پیش رو آغاز خواهد شد. همین طور لوکیشن هایی در 
کشورهای مراکش، اتریش، ایتالیا، مکزیک و انگلستان 

برای فیلم جدید انتخاب شده است. 
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